

- 可用于尼龙、塑钢和金属等箱包拉链的单个拉头的制作;
- 尼龙拉链和塑钢拉链码装不需要定寸除齿,可直接穿头和切断;
- 可显著提升箱包拉链生产效率,同步降低人工成本。
- This type of machine is used to make single slider for nylon, plastic and metal luggage zippers.
- Nylon zippers and plastic steel zippers do not need teeth removed when assembling, and can be directly inserted sliders and cut.
- This machine greatly improves the efficiency of making luggage zippers and reduces labor costs.

型号 Model	机械名称 Machine name	平均产量 Average output	动力 Power	电压 Volt	机械尺寸(m) L*W*H	净重 Net weight
ZY-709N	全自动尼龙穿头切断一体机 Full-automatic Nylon Slider Mounting And Cutting Machine	2400pcs/15cm/H 2300pcs/46cm/H 2000pcs/100cm/H	1.10KW	220V	2.50X1.00X1.90	280KG
ZY-709N-E	全自动尼龙双拉头三合一机 Full-automatic Double Slider Mounting And Cutting Machine	2400pcs/30cm/H 2200pcs/46cm/H 1900pcs/60cm/H 1500pcs/140cm/H	2.50KW	220V	2.70X1.10X1.95	350KG



- 具备穿一个拉头或穿二个拉头的尼龙拉链生产功能;
- ●操作简便直观,可用于制作面对面、背对背的两个拉头;
- 广泛应用于行李箱包、背包、服装口袋设计等。
- This machine has the function of producing nylon zippers with one or two sliders.
- The operation is simple and easy to understand. The machine can produce two sliders facing each other or back to back.
- It is widely used in luggage, backpacks, clothing pocket design, etc.



ZY–709N–G 全自动尼龙双拉头宽布带三合一机 **ZY-709N-G Full-automatic Double** Slider Mounting And Cutting Machine For Various Shape Of Fabric

● 该机器高度自动化,可与缝合机无缝衔接,从布料码装 --> 缝合布料码装和拉链码装 --> 连接双拉头宽布带三合一机器。整套设备联 动作业,可提升效率 40% 以上,同时节省 10 万人工成本; ●广泛应用于家纺、箱包等多个行业领域,如床垫、化妆包、笔袋、拉杆箱、手提袋等各类家纺及箱包产品。

• The machine is more automated and can be used together with a sewing machine. From fabric stacking->sewing fabric stacking & zipper stacking->connecting double slider wide tape three-in-one machine. The machines are started together, which improves efficiency by more than 40% and reduces labor costs by more than usd 10 thousand. • It is widely used in household textile, luggage and other industries. Such as mattresses, cosmetic bags, pencil cases, trolley cases, handbags and other luggage industries.

型号 Model	机械名称 Machine name	平均产量 Average output	动力 Power	电压 Volt	机械尺寸(m) L <sup>*</sup> W <sup>*</sup> H	净重 Net weight
ZY-709N-G	全自动尼龙双拉头宽布带三合一机 Full-automatic Double Slider Mounting And Cutting Machine For Various Shape Of Fabric	1560pcs/60cm/H 1980pcs/18cm/H	2.10KW	220V	2.20X0.80X1.85	360KG
ZY-901-B	<b>全自动喷漆拉头上挂机</b> Full-automatic Slider Hanging Machine	4200pcs/H	1.60KW	220V	1.17X1.10X1.46	230KG



专利号:202322268465.0

## ZY-901-B 全自动喷漆拉头上挂机

**ZY-901-B Full-automatic Slider Hanging** Machine

- 采用类机械手准确快速给拉头,挂拉头;
- 适应性强,效率高;
- 挂具可根据要求定制。

• Use a robot-like arm to accurately and quickly feed and hang the slider.

- Great adaptability and high efficiency.
- The hanger can be customized according to requirements.





- 采用双向免修齿的机身与模具及电控方式,结合独特的定寸与下止同步装置, 在提高了除齿质量的同时,实现了传统闭口拉链的升级需求; ●采用电子马达定位,消除歪齿现象。

• The two-way trimming free machine, die and electric control mode, together with the unique synchronous gapping and bottom stop device, can help improve the quality of stripping while meeting the need of updating traditional closed-end zippers.

• The machine uses electric motors for positioning to ensure the teeth are in place.

型号 Model	机械名称 Machine name	平均产量 Average output	动力 Power	电压 Volt	机械尺寸(m) L*W*H	净重 Net weight
ZY-103N-G	全自动尼龙双向定寸除齿下止机 Full-automatic Nylon Zipper Gapping Stripping And Bottom Stop Machine	3600pcs/18cm/H	1.20KW	220V	1.50X0.70X1.55	360KG
ZY-501M-S	高端金属拉链双点牙颗粒齿装配机 Metal Zipper Symmetrical Single Teeth (Preformed) Assembly Machine	70Y/H	1.00KW	220V	0.90X0.60X1.47	220KG



- 采用高速精密振动盘供给链齿物料,以达到速度上的提升。
- Adopts high-speed precise vibration to feed zipper teeth, which can improve running speed.



## ZY-201N-F 全自动贴布制孔二合一机 ZY-201N-F Full-automatic Film Sealing & Hole Punching Machine

- 贴布和冲孔二合一工艺,减少人工转换工序的资源消耗;
- 冲孔精准稳定,更稳定,使用寿命更长;
- 触摸屏操作,更易于使用和控制。

• Combined with the two in one process of film sealing and punching, the resource consumption of manual conversion process is reduce.

- Precise and stable punching, more stable and longer service life.
- Easier to use and control with touching screen.

型묵 Model	机械名称 Machine name	平均产量 Average output	动力 Power	电压 Volt	机械尺寸(m) L*W*H	净重 Net weight
ZY-201N-F	全自动贴布制孔二合一机 Full-automatic Film Sealing & Hole Punching Machine	1200pcs/60cm/H	1.50KW	220V	1.38X0.70X1.45	380KG
ZY-605R-C	全自动拼链穿头二合一机 Full-automatic Plastic Zipper Chain Joining And Slider Mounting Machine	1320pcs/60cm/H	2.50KW	220V	1.88X0.58X1.85	220KG



## ZY-605R-C 全自动拼链穿头二合一机 ZY-605R-C Full-automatic Plastic Zipper **Chain Joining And Slider Mounting Machine**

- 机器采用穿头拼链新技术,穿头同时拼合拉链,节省机器数量和成本;
- ●可先注塑,再穿拉头,解决传统注塑工艺,效率低,不良率高等问题;
- 对拉头的适应性强。
- injection molding process.
- Great adaptability to the slider.



• Adopting new technology of inserting slider and assembling zipper simultaneously , reducing the quantity and cost of machines. • Injection molding first then insert slider which can solve the problems of low efficiency and high defective rate in traditional